
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Του:  Γραμμένου Βασιλείου, Βουλευτή Α' Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Πρόταση για την αντιμετώπιση της λειψυδρίας στα
Δωδεκάνησα»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων των Δωδεκανήσων, η έλλειψη νερού είναι ένα χρόνιο
πρόβλημα στην περιοχή τους, που επιδεινώνεται τους καλοκαιρινούς μήνες με την
ραγδαία αύξηση του τουρισμού, την κατασκευή μεγάλων ξενοδοχειακών μονάδων και
τουριστικών χωριών.  Θεωρούν οι ως άνω ότι η χρήση νερού στις πισίνες και στα
δωμάτια των ξενοδοχείων είναι τόσο μεγάλη που ο ντόπιος πληθυσμός αντιμετωπίζει
πρόβλημα λειψυδρίας τόσο σε πόσιμο νερό όσο και για τη χρήση νερού στις γεωργικές
τους καλλιέργειες. Προτείνουν και ζητούν οι ως άνω κάτοικοι από την Πολιτεία να
επέμβει, έτσι ώστε να υποχρεωθούν οι μεγάλες ξενοδοχειακές μονάδες να παρέχουν
νερό από δικές τους μονάδες αφαλάτωσης προς όφελος της τοπικής κοινωνίας των
νησιών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  ώστε να γίνει αποδεκτή η παραπάνω
πρόταση προς όφελος της τοπικής νησιωτικής κοινωνίας;
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